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1) Valg af dirigent og stemmetællere:  
 
Lars Sørensen er valg af dirigent.  
Generalforsamling er varslet rettidigt. 
Vi skal have 2 stemmetællere. Det bliver Inga og Else-marie.  
 
 
 
2) Årsberetninger for 2023   
 
A) bestyrelsen beretning 

• Wickie præsenterer årsberetningen.  
  

• Præsentation af "ny" bestyrelse.  
 

• Vi har sammen med Darum Kultur og Fritidscenter valgt at donere overskuddet fra
landsbyfestivallen til købmanden. I alt ca. 30.000 kr. 

 
• Vi har haft et GO kursus i forbindelse med sæsonopstart efter sommerferien. GO er et koncept fra

DGI, der omhandler mål og værdier for både foreningen generelt, men også de enkelte aktiviteter
og øger fokus omkring, hvad der motiverer både idrætsudøvere og instruktører. 
 

• Vi har undersøgt mulighederne for et IT system. Det har dog vist sig, at græsset ikke nødvendigvis
er grønnere på den anden side, enten i forhold til pris, brugervenlighed og funktioner. Vi beholder
derfor Klubmodul for nu.  
 

• Vi har fået flere medlemmer og frivillige i Darum IF, men kan altid bruge flere. Wickie sender
statistikkerne rundt til udvalgene.  

 
 

B) beretninger fra idrætsudvalgene  
 
Badminton:  

• Fik gang i badminton for børn. Det startede i september. Der var 5 børn til en start. Det er for børn
fra 0-6 klasse.  

• De har oprettet et hold igen efter jul, da der har været efterspørgsel, og de er nu på 8 børn.  
• Der er godt gang i motionisterne onsdag aften og et enkelt hold spiller mandag.  
• Der bliver udskiftning i udvalget, da nogle ønsker at stoppe.  

 
Billard:  

• Det går godt.  
• De har 15 spillere.  
• De kan sagtens bruge flere spillere.  
• De har brug for nye duge efter sommerferien.  

 
Gymnastik:  

• Endnu et fantastisk år er gået.  
• Har 13 tilbud i 2023 i stedet for 2022 hvor de havde 16. En af årsagerne hertil er, at man på grund

af instruktørmangel har valgt at samle børneholdene. Gymnastik håber på, at kunne tilbyde flere
børnehold i næste sæson. 

• De er blevet kontaktet at en instruktør, der gerne vil starte et herrehold op.  Et håb er, at holdet
kan deltage til landsstævne 2025. 

 
Fodbold:  

• Der er 25 drenge og nogle piger der går til fodbold.  
• De har været til en del stævner.  
• Der er DGI stævne til sommer.  
• Fodbold spiller primært DBU, men vil gerne være en del af DGI kampe også.  

 
Tennis:  

• Roser for godt samarbejde med bestyrelsen.  
• Der kommer ikke rigtig nye spillere til.  
• Har prøvet at holde åben hus osv. men dette hjælper intet.  
• Har fået tilladelse til at søge en banemand til at vedligeholde banerne.  

 
 
Beretningerne er godkendt.  
 
3) Fremlæggelse af regnskab til godkendelse 

• Tina fremlægger regnskabet.  
• Kontingentindtægter er lavere, da der er flere af de nye medlemmer er børn.  
• Vi har fået flere penge i tilskud.  
• Vi har overført overskuddet til købmandsbutikken.  

 
Regnskabet er godkendt.  
  
 
4) indkomne forslag  

• Der er ingen indkomne forslag.  

 



 
5) Forslag til handlingsplan og budget  

• Vi budgettere med et underskud på 13.500 kr. til næste år.  
• Bestyrelsen har den på dagsordenen, for at se om der er noget, der skal justeres på.  
• Bestyrelsen meddeler, at vi på nuværende tidspunkt har en god økonomi, så underskuddet er ikke

bekymrende.  
• Lav mere PR på OK kort og Flügger maling.  

Handlingsplanen  
• Wickie præsenterer handlingsplanen.  
• Bestyrelsen skal lave en ny handlingsplan for 2025-2030.  
• Vi skal muligvis have lavet det om til 1 visioner i stedet for 4 visioner.  
• Der skal muligvis kigges på noget frivillig strategi.  

 
6) Valg af bestyrelse og suppleant  

• Wickie er på valg og ønsker genvalg. (Er valgt)  
• Tina er på valg og ønsker ikke genvalg  
• Marianne vil gerne stille op og være den nye økonomi ansvarlig. (Er valgt)  
• Suppleant er Mette Busk, men ønsker genvalg. (Er valgt)  

 
7) Valg af revisior  

• Det godkendes at revisorerne  igen er for et år. 
Birgit Mølgaard og Birgit Lundgaard.  

 
8) evt:  

• Der ønskes at blive ryddet op i redskabsrummet og det bliver mere struktureret. Fx hængelås med
koder. Wickie tager en snak med skolen.  

• Der ønskes at der reklameres mere for de forskellige sportsgrene herude. Fx købe en der kan lave
nogle videoer til at formidle ud.  
 

 
   


